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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/11-35/10 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  05.10.2011. 
  

 
ZAPISNIK 

SA 19. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  
 

19. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 26.09.2011. (ponedjeljak) s početkom u 19 sati 
u prostoru MO GORNJI ZAMET, Milice Jadranić 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO 
• Marijan Perica, zamjenik predsjednika VMO  
• Jure Podnar, član, 
• Tihomir Ćiković, član, 
• Edvard Soldatić, član 
• Vesna Širola, referent za mjesnu samoupravu 
 

Ostali nazočni: 
• Zdenko Nikšić, Rijekapromet 
• G. Vjekoslav Čipčić, grañanin iz Ulice Slavinj 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
•  

Usvajanje zapisnika s 17. sjednice VMO Gornji Zamet održane 25.08.2011. g. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet g. Kovačević i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Tekuća komunalna problematika 
  
2. Utrošak nerealiziranih sredstava prioriteta za 2011.g. 
 
3. Usvajanje prijedloga Programa rada za 2012.g. 
 
4. Izbor predstave za Doček Sv. Nikole (prosinac 2011.g.) 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
AD 1 
G. Perica je obavijesto prisutne o stanju radova u Ulici Pilepići. Prošli četvrtak (22. rujna) situacija 
je bila posebno teška za grañane. Na nekoliko sati bio je zbog radova zatvoren u ulicu Pilepići, a 
time i za ostale ulice (Slavinj, Nehajska, Snežnička). Grañani su morali preko dvorišta privatne 
kuće (kod ljekarne) ulaziti u ulicu Pilepiće pa je bilo primjedbi sa svih strana. Do kraja dana stanje 
se normaliziralo. Tajnica je snimila fotografije sa stanjem taj dan. Slijedeći dan (u petak) nije se 
radilo ništa.  
I g. Čipčić iznio je nezadovoljstvo stanjem na gradilištu, tempom te načinom izvoñenja. Grañani 
gube strpljenje. Pojavilo se i namjerno rušenje zaštitnih ograda, ostavlja se smeće po ulici i sl. 
 
U telefonskom kontaktu s g. Bertošom (tokom sjednice), Nikšić je saznao da su radovi koji su se 
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izvodili u četvrtak 22. rujna bili planirani i to nije bilo moguće drugačije izvesti. Radovi su sada pri 
kraju i asfaltiranje se očekuje tokom slijedećeg tjedna (od 3. do 7. listopada). 
 
Poučeni primjerom koji se desio u Nehajskoj ulici, gdje je prilikom asfaltiranja ulice nagib ulice 
prilagoñen ulazima u dvorišta što je stvorilo druge probleme, a šahte nisu prilagoñene nagibu ulice, 
g. Perica i g. Čipčić su predložili da se izañe na teren sa šefom gradilišta g. Purićem, te 
predstavnicima nadzora  i Rijekaprometa. Željeli bi prije asfaltiranja ulice Pilepići upozoriti na 
potencijalne probleme. 
 
G. Perica je predložio da tajnica pokuša organizirati taj terenski sastanak u četvrtak 29. rujna 
nakon sastanka u OGU za komunalni sustav (nakon 13 sati) ili najkasnije u petak 30. rujna. 
 
Zaključak: Tajnica će dogovoriti sastanak s g. Purićem te nadzornim inženjerom g. Zubovićem za 
četvrtak ev. petak. G. Nikšiću odgovaraju oba termina i stoji na raspolaganju. 
 
AD 2 
Na temelju prijava grañana i prijedloga vijećnika, tajnica je sastavila prijedlog stavaka koje bi se 
mogle realizirati iz preostalih sredstava prioriteta za 2011.g., a to su: 
� Rješavanje odvodnje i asfaltiranje dijela Plješivičke ulice kod kbr. 22 b (zahtjev gña. 

Abramović) 
� Rješavanje odvodnje na početku ulice Ivana Pilepića Franovičina – izgradnja upojnog bunara u 

dvorištu g. Line Brubnjaka te izgradnja rešetke za odvodnju po cijeloj širini ceste 
� Izgradnja potpornog zida sa sigurnosnom ogradom u Ulici Milice Jadranić kod kbr. 11 (g. Rakić 

ustupit će dio svog zemljišta koje se proteže do ruba ceste ) 
� Rješavanje odvodnje u Bilogorskoj ulici kod kbr 38. (zahtjev g. Zdravka Nemeta iz Ulice Stari 

puta 19, voda iz odvojka Bilogorske se slijeva u njegovo dvorište) – izgradnja upojnog bunara 
na zemljištu g. Nemeta 

� Rješavanje odvodnje na početku ulice Ravnik (zahtjev g. Čordaševa) 
� Izgradnja rubnjaka u ulici Pužići te zida južno od zemljišta g. Mijaljevića (za proširenje ceste dio 

svog zemljišta ustupit će gña. Ivana Mulac) 
� Izgradnja prilaznog puta kbr. 8 u ulici Vrhovo (prilaz uz ruševinu u ulici Šumci) uz rušenje 

ruševine (višegodišnji problem), ravnanje terena uz asfaltiranje za potrebe parkiranja 
� Sanacija upojnog bunara kod kbr. 11 u ulici Pužići (često zaštopavanje upojnog bunara), 

izgradnja rubnjaka da se spriječi  urušavanje zemlje i kamenja iz neograñenih dvorišta prema 
postojećem upojnom bunaru  

� Izgadnja upojnog bunara u Nehajskoj + 2m ograde 
� Ogrubljivanje skliskog asfalta u donjem dijelu ulice Franje Pilepića Pavina (zahtjev. gña Slavka 

Klarić) 
 
Zaključak: Vijećnici su prihvatili navedene stavke i zatražili od g. Nikšića njihovu hitnu procjenu. 
Takoñer su zatražili sanaciju odvodnje u dijelu ulice Bože Starca Jurićeva koja je uništena prilikom 
izgradnje kanalizacije. Odvodnja je bila rješena prije radova na kanalizaciji i to sredstvima malih 
komunalnih prioriteta MO Zamet. 
 
AD 3 
Vijećnici su raspravljali o predloženim programima za 2012.g. koje tajnica pripremila na temelju 
prošlogodišnjih programa te na temelju novih prijedloga vijećnika. Nakon kraće diskusije i 
manjih financijskih korekcija, vijećnici su usvojili slijedeće programe:  

 Programi Donacije Poticaji 
Sred. 

samouprave 
Sred.  

Ostalih odjela 
1. Dan MO 1.000 1.000 7.300  
2. Doček zametskih maškara 2.000 2.000 4.000  

3. 
Prednovogodišnji program za 
najmlañe 

  5.100  

4. Program okućnica     800    800 Poduzetništvo 

5. Program sporta 2.000 2.000 2.600 2.600 Sport 

 Bankarske usluge     200  

 Ukupno 5.000 5.000 20.000 3.400 
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AD 4 
Tajnica je izvijestila prisutne vijećnike da su pristigle 3 ponude za predstavu koja će se održati u 
prosincu za najmlañe (Program dočeka Sv. Nikole) i to: 
� RI teatar -  „Dragi Djedo naš“ (3.075 kn) 
� Teatar Oz - "Lažeš, Pinokio!" (3.500) 
� "T.N.P." obrt za organizaciju i promidžbu - „Veseli prijatelji“ (3.300). 
 
Zaključak: Vijećnici su predložili da se izvede predstava RI teatra, a višak do planiranih sredstava 
preusmjeri u poklone za koje je već planirano 3000 (sada će iznositi 3.425). Termin izvoñenja s 
izvoñačima i s restoranom „Fortunal“ dogovorit će tajnica. U slučaju nemogućnosti realizacije 
programa do 6. prosinca, program će se izvesti pod nazivom „Prednovogodišnje druženje za 
najmlañe“, a s izvoñačima dogovoriti doček Djeda Božićnjaka. 
 
 
Sjednica je završila u 21:00 sat.                  Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar – Referent za mjesnu samoupravu 

Vesna Širola 
Predsjednik VMO Gornji Zamet:  

Krunoslav Kovačević 
 

 


